
Zápis z jednání klubu chovatelů plemen galloway, highland, texas longhorn a shorthorn  
 
 
 
Místo : farma Šidlákov, dne 22.10.2015 
Přítomno: dle prezenční listiny 
 
 

1. Zahájení provedl a jednání vedl Mgr Jindřich Terč. Seznámil přítomné s programem 
schůzky klubu a přednesl informace z jednání výborů ČSCHMS a Rady PK.  

 
2. Mimo plán schůze byl zařazen bod o volbě člena Rady plemenné knihy Highland – 

jednohlasně schváleno, bod zařazen do projednání.  
 

3. Byl navržen nový člen Rady plemenné knihy Highland - p. Ráliš.  Návrh byl schválen 
všemi členy. 

 
4. Mgr. Terč referoval o průběhu Národní výstavy skotu v Brně. Pro příští výstavu 

doporučeno zajistit provoz samostatného stánku. Dále byla podána zpráva včetně 
obrazového zpravodajství z konání kongresu chovatelů GA konaném v Německu . 

 
5. Byl přednesen návrh na možnost poskytování kontaktů na jednotlivé chovatele 

případným zájemcům o nákup chovných zvířat. Návrh byl schválen.  
 

6. Karel Šeba seznámil přítomné s návrhem nových standardů GA a HI. Proběhla živá 
diskuze zvláště nad novým návrhem hodnocení výšky plemenných býků HI. Členové 
Rady PK Highland doporučili hodnotit výšku zvířat dle tabulek předneseného návrhu. 
Dále bylo dohodnuto dopracování nového návrhu hodnocení hmotnosti zvířat do 
přehledných tabulek p. Šebou a do konce roku předat k připomínkování Radě PK HI. 

 
 
 
 
 
 

Zapsal:  Ing Vladimír Krtouš     
 
 
 
 Ověřil: Mgr  Jindřich Terč 


